

Highlights of Panda Volunteers in Wo' long Day1

卧龙熊猫志工第一天

康軒文教集團
Kang Hsuan Educational Publishing Group

育橋文教事業

個別指導 拓人スクールIE 台灣拓人教育

康軒文教事業 | 康軒文教基金會 | 桃園物流中心

南京康軒文教 | 鳳凰康軒 | 和欣圖書 | 康軒教育研究院 | 康軒教育培訓中心

康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 華東康橋 | 西安曲江 | 合肥校區 | 台州校區 | 盛澤校區

康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 秀岡校區 | 青山校區 | 康軒校區 | 林口校區 | 新竹校區 | 內湖校區

國際部學務處
DSA, Int. Dept.
2019.07.14

Purpose 目的

The main significance of the Giant Panda Protection Volunteer Program is to let students go into the giant panda's hometown of Sichuan. Students can feel the profound Bashu Culture. They are able to contact with the national treasure closely while visiting the Wolong Panda Protection Base. They can acquire professional knowledge while completing volunteer work to achieve self-transformation.



Purpose 目的

大熊猫保护志愿者项目旨在让学生走进大熊猫故乡四川，体味深厚的巴蜀文化，探访卧龙大熊猫保护基地，与国宝近距离接触，收获专业知识的同时，完成志愿者工作以实现自我蜕变。



Set out 集合出发

Students led by the teacher flew from HongQiao airport to Chengdu at 7:30 a.m. on July 14th, 2019.

2019年7月14日上午七点半与3位同学准时在虹桥机场集合，然后一同飞往成都双流机场。



Arrival 顺利抵达

After three and a half hours flight, we arrived at the Chengdu airport, then met the teacher in Zhuoshi and the other students. Then we were transferred by bus to the hotel.



Arrival

顺利抵达

经过三个半小时的飞行，三名学生与1位老师安全抵达成都双流机场与卓识的领队老师和其他自行前往的同学汇合。然后由大巴统一送往位于成都市阿坝藏族羌族自治州-汶川县隐沫守獏人酒店办理入住。



Room Checking

晚间查房

At 22:30, our teachers went to check students' rooms to make sure that every student was in their own room and behaved well.

为了确保所有学生的安全及进行监督，晚间10点半随队老师前往学生房间进行最后的查房工作。



Self-reflection

学生心得

今天我们来到了四川成都，在路上有温柔体贴的空姐还有严厉的带队老师的陪伴下我们顺利的到达了成都。今天认识了好多来自全国各地的学长姐，他们都很友好，后来我们来到了市区的锦里，那里有很多好吃好玩的我们玩的很开心、吃的也很开心。期待后面几天的行程安排哦。

刘佳辉

Self-reflection

学生心得

Today is the first day of our journey to Sichuan as a volunteer to take care of Giant Panda. We arrive Chengdu Shuangliu International Airport and meet the group leader at about half past twelve after a nearly three hours flying. The first place we went to is Jinli and we saw people selling traditional food and performing. Late at night we reach the hotel. We are looking forward tommrow's journey very much.

Xu yuming

Thank you for watching
感谢欣赏，未完待续.....

To be continued....